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Abstract (en)
The seal assembly consists of a housing (7) with two side members (8a,8b) which cover the edge and faces (9a,9b) of the disc (6). Cylindrical seals
(14a,14b) extend axially between the housing and the opposite faces of the disc. In addition to the seals, which are spring-loaded, the assembly has
two additional fixed cylindrical seals (16a,16b), one of which lies outside the spring-loaded seals, and the other inside them. The outer edges of the
housing have sliding seals (13a, 13b) which interact with the inner surface of the stator.

Abstract (fr)
Dispositif d'étanchéité formé d'un corps flottant (7) disposé entre un stator (1) et un rotor (2, 6), mobile axialement le long du stator et porteur de
joints d'étanchéité (13a, 14a, 13b, 14b) entre une zone à haute pression (b) et une zone à basse pression (a) séparées par le rotor. Une autre paire
de joints (16a et 16b) permet, en butant contre le rotor (2, 6) quand celui-ci est déplacé axialement, d'exercer une résultante de forces de pression
qui déplace le corps flottant (7) dans la même direction que le rotor pour amener une position d'équilibre dans laquelle les joints élastiques (14a et
14b) fonctionnent de façon satisfaisante sans être soumis à une usure excessive et sans rompre l'étanchéité. <IMAGE>
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